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ЗАТВЕРДЖУЮ 

Голова Громадської ради при 

Міністерстві захисту довкілля 

та природних ресурсів України 

 С.В. Берзіна 

29 серпня 2024 року 

Протокол № 23 

засідання Громадської ради при Міндовкіллі 

 

 

Київ                                                                                              29 серпня 2024 року 

 

 

Зареєстровані та присутні згідно з реєстром, що додається. 

Із загального складу членів громадської ради (35 осіб) на засіданні 

присутні 18 осіб (список додається), кворум є. 

 

Від Міндовкілля: 

Павло Іванов – директор Департаменту природно-заповідного фонду  

та біорізноманіття Міндовкілля; 

Євгенія Попович – директор Департаменту цифрової трансформації, 

електронних публічних послуг та управління відходами; 

Богдан Семененко – директор Департаменту запобігання промисловому 

забрудненню та кліматичної політики Міндовкілля; 

Євгенія Сімкова – начальник Відділу з публічних комунікацій  

та зв’язків з громадськістю, секретар громадської ради при Міндовкілля; 

Анатолій Борсук – головний спеціаліст відділу формування політики  

у сфері управління радіоактивними відходами та охорони лісових ресурсів 

Управління збалансованого природокористування. 

 

Від Державної екологічної академії післядипломної освіти та 

управління: 

Ванда Барановська – директор міжгалузевого координаційного центру  

з екологічної освіти для сталого розвитку Державної екологічної академії 

післядипломної освіти та управління, кандидат економічних наук, професор 

кафедри зеленої економіки. 

 

Від Компанії «ІНТЕРПАЙП»: 

Владислав Варнавський – директор з екології та промислової безпеки  

Компанії «ІНТЕРПАЙП». 

 

Відкриття засідання Громадської ради при Міндовкіллі (далі – ГР). 

Ухвалення порядку денного. 
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СЛУХАЛИ:  

С. Берзіну, яка відкрила засідання ГР та привітала всіх присутніх. 

Присутні вшанували пам’ять захисників України хвилиною мовчання.  

С. Берзіна, запропонувала такий порядок денний: 

 

1. Про обговорення кліматичних ініціатив України. 

2. Про обговорення стану впровадження реформи у сфері управління 

відходами. 

3. Про роботу установ природно-заповідного фонду в умовах війни, 

прибутковість та рекреація. 

4. Про реформування лісової галузі України. 

5. Про обговорення проблемних питань визначення ціни товарної 

продукції для добувної галузі. 

6. Про обговорення екологічної політики Компанії «ІНТЕРПАЙП». 

7. Різне 

УХВАЛИЛИ: Затвердити порядок денний у запропонованій редакції. 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

 

Рішення прийнято. 

 

Питання № 1. Про обговорення кліматичних ініціатив України. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Б. Семененко, зазначив, щодо підготовки проєкту Закону України  

«Про основні засади державної кліматичної політики» (реєстр. № 11310)  

до другого читання Верховної Ради України та необхідність прийняття 

Стратегії формування та реалізації державної політики у сфері зміни клімату  

до 2035 року. 

 

В обговоренні взяли участь: С. Берзіна, Г. Веремійчик. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Рекомендувати Міндовкілля під час розробки стратегічних документіві 

планів, базового законодавства  рішень утворювати відповідні робочі групи із 

залученням заінтересованих сторін та представників громадськості, в тому 

числі представників профільних Комітетів ГР. 

2. Членам ГР протягом 10 робочих днів проаналізувати проєкт Закону 

України «Про основні засади державної кліматичної політики» (реєстр.  

№ 11310) та надати відповідні пропозиції. 
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3. Рекомендувати Міндовкіллю опрацювати питання утворення постійно 

діючої комісії з питань термінології у сфері кліматичної політики. 

 

Результати голосування: 

«за» – 17 

«утримався» – 1 

«проти» – 0 

Рішення прийнято. 

 

Питання № 2. Про обговорення стану впровадження реформи у сфері 

управління відходами. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

 

Є. Попович, яка поінформувала присутніх про актуальний стан 

опрацювання проєкту Національного плану управління відходами до 2033 року 

та результати впровадження реформи управління відходами.  

Також, зазначила про секторальне законодавство та видачу ліцензій  

на управління небезпечними відходами. 

 

В обговоренні взяли участь: С. Берзіна, Д. Павловський. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Взяти до уваги інформацію директора Департаменту цифрової 

трансформації, електронних публічних послуг та управління відходами  

Євгенії Попович. 

2. Членам ГР долучитися до громадського обговорення законопроєктів 

«Про внесення змін до Кримінального кодексу України та Кримінального 

процесуального кодексу України щодо вдосконалення відповідальності за 

правопорушення у сфері управління відходами», «Про внесення змін до 

Кодексу України про адміністративні правопорушення щодо вдосконалення 

відповідальності за правопорушення у сфері управління відходами». 

3. Висловити Комітету Верховної Ради України з питань екологічної 

політики та природокористування прагнення ГР до співпраці у сфері 

управління відходами. 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

 

Рішення прийнято. 

 

Питання № 3. Про роботу установ природно-заповідного фонду в умовах 

війни, прибутковість та рекреація. 

ВИСТУПИЛИ:  
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П. Іванов, який зазначив про результати роботи установ природно-

заповідного фонду, що належать до сфери управління Міндовкілля, в умовах 

воєнного стану, зокрема, щодо надходжень до спеціального фонду установ 

природно-заповідного фонду, за результатами роботи у І півріччі 2024 року,  

в розрізі реакційної, освітньо-наукової, науково-технічної діяльності  

та проведення установами природно-заповідного фонду заходів зі створення  

безбар’єрного простору. 

 

В обговоренні взяли участь: С. Берзіна, Г. Веремійчик, Т. Лампіка. 
 

УХВАЛИЛИ: 

1. Рекомендувати Міндовкіллю створити робочу групу для розробки 

критеріїв оцінки ефективності діяльності директорів установ природно-

заповідного фонду, які належать до сфери управління Міндовкілля. 

2. Розробити настанову для посилення рекреаційної діяльності установ 

природно-заповідного фонду, що належать до сфери управління Міндовкілля. 

3. Провести презентацію реалізованих програм науково-технічної 

діяльності установ природно-заповідного фонду, що належать до сфери 

управління Міндовкілля. 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

 

Рішення прийнято. 

 

Питання № 4. Про реформування лісової галузі України. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

 

А. Борсук, зазначив щодо досягнень реформи та цифровізації лісової 

галузі, зокрема впровадження єдиної електронної таксаційної та картографічної 

бази даних про ліси; е-лісорубного квитка та е- сертифікату про походження 

лісоматеріалів, удосконалення електронного обліку деревини та подальші 

плани впровадження цифровізації в лісовій галузі. 

 

В обговоренні взяли участь: С. Берзіна. 
 

УХВАЛИЛИ: 

1. Взяти інформацію до відома та поінформувати громадськість щодо 

цифровізації лісової галузі в умовах воєнного стану. 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно 

 

Рішення прийнято. 
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Питання № 5. Про обговорення проблемних питань визначення ціни 

товарної продукції для добувної галузі. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

 

С. Берзіна, зазначила щодо звернення Національної асоціації добувної 

промисловості щодо призупиненням оприлюднення Держгеонадрами цін 

одиниць товарної продукції гірничого підприємства – видобутої корисної 

копалини (мінеральної сировини) та проєкту постанови Кабінету Міністрів 

України «Про внесення змін до Методики визначення початкової ціни продажу 

на аукціоні (електронних торгах) спеціального дозволу на право користування 

надрами» 

 

В обговоренні взяли участь: П. Жила. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Члену ГР П. Жилі підготувати проєкт лист-звернення на підтримку 

змін до Методики визначення початкової ціни продажу на аукціоні 

(електронних торгах) спеціального дозволу на право користування надрами 

підготовлених Міністерством, для подальшого направлення на розгляд 

Кабінету Міністрів України. 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

 

Рішення прийнято. 

 

Питання № 6. Про обговорення екологічної політики Компанії 

«ІНТЕРПАЙП». 

 

ВИСТУПИЛИ:  

 

В. Варнавський, директор з екології та промислової безпеки Компанії 

«ІНТЕРПАЙП», зазначив про діяльність Компанії «ІНТЕРПАЙП» та проєкт 

системи екологічного менеджменту Компанії «ІНТЕРПАЙП». 

 

В обговоренні взяли участь: С. Берзіна, А. Варфоломієв, Г. Веремійчик. 
 

Питання № 7. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

 

В. Барановська, поінформувала щодо відсутності фінансування бюджетної 

програми КПВКВК  ДБ 2701090 «Підвищення кваліфікації та перепідготовка 

кадрів у сфері екології, природних ресурсів та водного господарства, 
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підготовки наукових та науково-педагогічних кадрів», за рахунок якої 

здійснюється надання спеціалізованих освітніх послуг з питань охорони 

навколишнього природного середовища, забезпечення екологічної безпеки, 

раціонального використання природних ресурсів тощо. 

 

В обговоренні взяли участь: С. Берзіна, А. Неліпа, П. Жила. 

 

С. Берзіна, зазначила про звернення на адресу ГР щодо встановлення 

об’єктивної оцінки можливих негативних впливів на довкілля під час 

будівництва очисних споруд на території с. Тарасівка Фастівського району 

Київської області та пропозиції О. Картавцева про створення робочої групи  

з членів ГР щодо розгляду зазначеного звернення. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Направити від ГР звернення до Кабінету Міністрів України щодо 

підтримки Державної екологічної академії післядипломної освіти у вирішенні 

питання забезпечення фінансування бюджетної програми КПВКВК  ДБ 

2701090 «Підвищення кваліфікації та перепідготовка кадрів у сфері екології, 

природних ресурсів та водного господарства, підготовки наукових та науково-

педагогічних кадрів» в сумі 40 640,1 тис. грн. 

  2. Створити при ГР робочу групу щодо вирішення питань проблемних, 

порушених у зверненні під головуванням О. Картавцева та членів С. Берзіної,  

Д. Павловського. 

 

Результати голосування: 

«за» – одноголосно. 

 

Рішення прийнято. 

 

 
 

 

Протокол вела 

 

         Є.Є. Сімкова 


